

1. 鑒於最近香港社會環境不穩定，為顧及教友需要，本年度小堂聖誕節彌撒時間安排如下：

子夜彌撒 (12月24日)

-晚上 6:30, 舉行中文子夜彌撒

-晚上 8:00, 舉行英文子夜彌撒

聖誕節彌撒 (12月25日)

彌撒時間如同主日安排：

即上午 9:00 (廣東話)、10:30 (英文) 及 11:45 (普通話)

12月24日當天，若社會環境出現不穩定情況，小堂將會在當日下午 4:00 正，透過「小堂網站」及「小堂“WhatsApp”廣播」公佈有關彌撒安排。敬請各位弟兄姊妹留意；

2. 善會招募：

為加強青年培育，小堂將成立「青年核心小組」，現邀請 18-30 歲有志服務的青年加入，核心小組成員需經面試。

另外各善會及小組，包括「歌詠團」及「團結組」招募新成員；

有興趣服務聖堂的兄弟姐妹，請到小堂辦公室查詢；

3. 為鼓勵教友靈修生活學習，小堂在辦事處外走廊，設置「靈修加油站」，歡迎大家享受「靈修」，為生活帶來更深與主相遇的生命進益：

4. 本堂將於 12月29日(聖家節)，為嬰兒及未滿五歲的兒童舉行洗禮，各位家長如欲為子女領洗，請到聖堂辦公室領取報名表格；

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站

1. Due to unpredictable safety concerns, schedule of mass on Christmas Eve (24th December) is as follows:

Chinese mass at 6:30pm

English mass at 8:00pm

Christmas Day mass (25th December) is scheduled as usual:

Chinese mass at 9:00am

English mass at 10:30am

Putonghua mass at 11:45am

Any change of schedule on 24th December due to an unpredictable situation will be announced through the chapel website or the whats app broadcast group by 4pm that day.

2. In order to encourage the spiritual growth of the congregation, a Spiritual Support Corner has been set outside the chapel office with books and items enhancing such a purpose. Please feel free to take a look and choose.
3. 29th December is the Holy Family Feast Sunday. There will be baptism for babies or children under 5 years old. Parents who want their children to be baptized that Sunday can register in the chapel office.

The above announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website.

End of chapel announcement.